

Title (en)
SYSTEM FOR FITTING A TABLE TENNIS NET TO A TABLE TENNIS TABLE

Title (de)
SYSTEM ZUR VERBINDUNG EINES TISCHTENNISNETZES MIT EINER TISCHTENNISPLATTE

Title (fr)
SYSTÈME DE LIAISON D'UN FILET DE TENNIS DE TABLE À UNE TABLE DE TENNIS DE TABLE

Publication
EP 3903893 A1 20211103 (FR)

Application
EP 21170969 A 20210428

Priority
FR 2004253 A 20200429

Abstract (en)
[origin: US2021339104A1] A system for connecting a table tennis net to a table tennis table, the system including a blocking device comprising: a hollow body (12), at least one orifice (20) being arranged in said body so as to open out at a first end to the outside of the system and at a second end to the inside of the body; and a pusher (13) that is movably mounted in the body to move between a low position in which the pusher allows access to the inside of the body via the second end of the orifice, and a high position in which the pusher blocks access to the inside of the body via the second end of the orifice.

Abstract (fr)
Système de liaison d'un filet de tennis de table à une table de tennis de table, le système comprenant un dispositif de blocage comportant : -un corps (12) creux, au moins un orifice (20) étant ménagé dans ledit corps de sorte à déboucher à une première extrémité à l'extérieur du système et à une deuxième extrémité à l'intérieur du corps, -un poussoir (13) monté mobile dans le corps entre une position basse dans laquelle le poussoir autorise l'accès à l'intérieur du corps via la deuxième extrémité de l'orifice et une position haute dans laquelle le poussoir bloque l'accès à l'intérieur du corps via la deuxième extrémité de l'orifice.

IPC 8 full level
A63B 67/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A63B 67/045 (2013.01 - EP US); **A63B 2225/093** (2013.01 - EP)

Citation (applicant)
FR 2914626 A1 20081010 - SOPARCO SA [FR]

Citation (search report)
• [AD] FR 2941626 A1 20100806 - CORNILLEAU SAS [FR]
• [A] GB 671526 A 19520507 - SANDBERGS SPORTSPEL AB
• [A] DE 1197000 B 19650715 - SCHLOTHEIMER NETZ UND SEILERWA
• [A] GB 459384 A 19370107 - HERBERT HENRY JOHN HALEY

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3903893 A1 20211103; EP 3903893 B1 20230329; FR 3109808 A1 20211105; FR 3109808 B1 20220513; US 11925846 B2 20240312; US 2021339104 A1 20211104

DOCDB simple family (application)
EP 21170969 A 20210428; FR 2004253 A 20200429; US 202117243140 A 20210428